

Central Moon Sighting Committee of Great Britain

(Jamiatul Ulama Britain, Darul Uloom Bury, Hizbul Ulama UK)

Info@hizbululama.org.uk / www.hizbululama.org.uk

بسم الله الرحمٰن الرّحيم

Press news for Moon Sighting at the land of Haramain Sharifain the Kingdome of Saudi Arabia

الثلاثاء 1 شوال 1432 - 30 أغسطس (آب) 2011



الديوان الملكي: الثلاثاء أول ايام عيد الفطر المبارك

القراءات: 1027

واس - مكة المكرمة 29/08/2011 - 19:59:00

صدر عن الديوان الملكي اليوم البيان التالي:

" بيان من الديوان الملكي " جاءنا من المحكمة العليا ما يلى

عقدت المحكمة العليا بمقرها الصيفي بمحافظة الطائف جلسة مساء هذا اليوم الإثنين التاسع والعشرين من شهر رمضان المبارك عام 1432هـ ، للنظر فيما يردها عن رؤية هلال شهر شوال ، وأصدرت القرار التالي : القرار رقم (28 /هـ) وتاريخ 29رمضان 1432هـ.

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على نبينا محمد وآله وصحبه أجمعين ، وبعد : فقد ثبت لدى المحكمة العليا بشهادة عدد من الشهود العدول رؤية هلال شهر شوال لهذا العام 1432هـ ، مساء هذا اليوم الاثنين التاسع والعشرين من شهر رمضان المبارك ولحديث (صوموا لرؤيته وأفطروا لرؤيته) فإن يوم غد الثلاثاء الثلاثين من شهر أغسطس - آب عام 2011م هو يوم عيد الفطر المبارك غرة شهر شوال لهذا العام 1432هـ ، والمحكمة العليا إذ تقرر ذلك لتهنئ خادم الحرمين الشريفين ، وسمو ولي عهده الأمين ، وسمو النائب الثاني ، وحكومة وشعب المملكة العربية السعودية والمقيمين بها من المسلمين ، بحلول عيد الفطر المبارك ، وتسأل الله العلي القدير أن يتقبل صيامهم وقيامهم وصالح أعمالهم ، كما تسأله سبحانه أن يوفق الجميع للعمل بما يرضيه وأن ينصر دينه ويعلي كلمته ، إنه سبحانه قريب مجيب ، وصلى الله وسلم وبارك على نبينا محمد وعلى آله وأصحابه أجمعين.

عضو عضو عضو

د/صالح بن عبدالرحمن المحيميد سليمان بن عبدالرحمن السمحان حمد بن تركي المقبل

عضو عضو عضو

أحمد بن عبدالرحمن البعادي عبدالعزيز بن صالح الحميد شافي بن ظافر الحقباني

عضو عضو عضو

سليمان بن محمد الموسى ناصر بن إبر اهيم الحبيب غيهب بن محمد الغيهب

رئيس المحكمة العليا

عبدالرحمن بن عبدالعزيز الكليّه

Go to next page



Kingdom announces Eid on Tuesday

By ARAB NEWS Published: Aug 29, 2011 20:00 Updated: Aug 29, 2011 20:00

Saudi Arabia will celebrate Eid Al-Fitr on Tuesday, after the moon sighting committee confirmed that the Shawwal crescent was sighted in two distinct areas of the Kingdom. The announcement of Eid was made by Culture and Information Minister Abdul Aziz Khoja in Saudi TV and he congratulated Custodian of the Two Holy Mosques King Abdullah, the royal family, citizens and residents.



Mataf expansion to accommodate 130,000 pilgrims

Click Here to read Article

Saudi Press Agency

Makkah, Ramadan 29, 1432, Aug 29, 2011, SPA -- The Royal Court said in a statement today that the Supreme Court announced that the crescent of Shawwal 1432 H. was seen this evening as a number of witnesses have testified, adding that Tuesday (30/09/2011) is the first day of Eid Al-Fitr (01/10/1432 H.).

The Supreme Court congratulates the Custodian of the Two Holy Mosques, the Crown Prince, the Second Deputy Premier and the government and people of the Kingdom of Saudi Arabia as well as Muslim expatriates on the advent of Eid Al-Fitr, praying to Allah the Almighty to accept their fasting and good deeds.

On this occasion, the Ministry of Culture and Information is pleased to congratulate the Custodian of the Two Holy Mosques King Abdullah bin Abdulaziz Al Saud; Crown Prince Sultan bin Abdulaziz, Deputy Premier, Minister of Defense and Aviation and Inspector General; Prince Naif bin Abdulaziz Al Saud, Second Deputy Premier and Minister of Interior; the royal family; the citizens; and the Muslim nation. --SPA

20:41 LOCAL TIME 17:41 GMT

Arab Capitals, Ramadan 29, 1432, Aug 29, 2011, SPA -- Saudi Arabia and at least 14 other Arab countries announced they would on Tuesday celebrate the first day of the Muslim Eid al-Fitr feast, which marks the end of the fasting month of Ramadan. The Saudi royal court issued a statement to this effect after witnesses reported to the higher court their sighting of the crescent moon Monday night.

Fourteen other countries - Algeria, Bahrain, Egypt, Iraq, Jordan, Lebanon, Syria, Kuwait, Palestine, Qatar, Sudan, Tunisia, United Arab Emirates, Yemen, followed suit in compliance with Islamic teachings.

--SPA

00:31 LOCAL TIME 21:31 GMT

Central Moon Sighting Committee of Great Britain

Hizbul Ulama UK, Darul Uloom Bury, Jamiatul Ulama Britain, 74 C Upton Lane London E7 9LW